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Первое информационное письмо
Уважаемые коллеги!
Вслед за успехом первого и второго международного семинара, состоявшихся в 2018 и 2019 гг., Национальная Академия наук Беларуси (Отделение физико-технических наук) сообщает, что третий международный семинар “Моделирование синтеза и деградации перспективных материалов” (3rd International workshop “Modeling of synthesis and destruction of advanced materials”) будет проведен 12–15 октября 2020 г. в г.Минске.

Рабочий язык семинара – английский. 

В тематику семинара включены вопросы моделирования диффузии, фазовых превращений, фазо- и структурообразования, взаимодействия дислокации и других дефектов при синтезе, эксплуатации и разрушении материалов, а также другие актуальные вопросы компьютерного моделирования в материаловедении.
Акцент семинара сделан на физические и физико-химические модели, описывающие нанотехнологии, кинетику и механизмы фазо- и структурообразования при синтезе, эксплуатации и разрушении материалов, использующие следующие методы:
- моделирование из первых принципов на основе теории функционала плотности (DFT),
- молекулярно-динамическое моделирование (MD),
- моделирование методом фазового поля (phase field method),

- макрокинетическое моделирование (феноменологические модели),
- многоуровневое моделирование (multiphysics modeling),

- термодинамическое моделирование и другие.
Регистрационный взнос отсутствует.

Краткие резюме докладов (до 200 слов) будут опубликованы вместе с программой семинара в виде буклета. 
Полнотекстовые статьи будут опубликованы в виде сборника после семинара.
Лучшие доклады будут рекомендованы к публикации в журнале “Nonlinear Phenomena in Complex Systems” (ISSN 1561-4085).

Крайний срок регистрации и подачи резюме доклада: 15 сентября 2020 г.
Научно-исследовательские организации, выразившие заинтересованность в участии:
Институт металлургии и материаловедения им. А.А. Байкова РАН, Институт физики прочности и материаловедения СО РАН, Санкт-Петербургский институт ядерной физики им. Б.П. Константинова, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, Институт сверхтвердых материалов им. В.Н. Бакуля НАН Украины, Кельнский университет, компания Materials Data Corp. (Корея) и другие.
Председатель Оргкомитета семинара: 
первый заместитель Председателя Президиума НАН Беларуси, академик С.А. Чижик.
Заместители председателя: 
директор Института прикладной физики НАН Беларуси, профессор М.Л. Хейфец и главный научный сотрудник, профессор Б.Б. Хина
E-mail для связи: khina_brs@mail.ru 
mlk-z@mail.ru

First Information Letter
Dear colleagues: 

Following the success of the 1st and 2nd International Workshops held in 2018 and 2019, hereby the National Academy of Sciences of Belarus (Department of Physicotechnical Sciences) announces that the 3rd International Workshop “Modeling of synthesis and destruction of advanced materials” will be held in Minsk, Belarus, on October 12 through 15, 2020.
The working language of the Workshop is English.
The scope of the Workshop includes modeling of diffusion, phase transitions, phase and structure formation, interaction of dislocations and other defects during the synthesis, service and destruction of materials, and related topical issues of Computer Modeling and Simulation in Materials Science.

Within the Workshop, emphasis is made on physical and physicochemical models describing the kinetics and mechanism of phase and structure formation during the synthesis, service and destruction of materials, which employ
· First-principles modeling using the density functional theory (DFT),

· Molecular dynamic modeling (MDM),

· Phase field modeling,

· Macrokinetic (phenomenological) models,

· Multiphysics modeling,
· Thermodynamic modeling and other approaches.

There is no registration fee for participation in the Workshop.
Brief abstracts (up to 200 words) will be published together with the Workshop Programme as a booklet. Full-length papers will be published after the workshop in a book of proceedings. Selected presentations will be recommended for publication in journal “Nonlinear Phenomena in Complex Systems” (ISSN 1561-4085).
The deadline for registration and submission of brief abstracts is September 15, 2020.

Research organizations that have expressed willingness to participate:

the A.A.Baykov Institute of Metallurgy, Russian Academy of Sciences (RAS), Institute of Strength Physics and Materials Science of the Siberian Branch of RAS, the B.P.Konstantinov St.Petersburg Nuclear Physics Institute, Peter the Great St.Petersburg Polytechnic University, the V.N.Bakul Institute of Superhard Materials, National Academy of Sciences of Ukraine, University of Cologne, Materials Data Corp., Korea, and others.
Chairman of the Organizing Committee:

First Deputy Chairman of the Presidium of the National Academy of Science of Belarus (NASB), Full Member of NASB Sergey A. Chizhik.

Vice-chairpersons: 

Director of the Institute of Applied Physics of NASB, Professor Mikhail L. Kheifetz and Principal Research Scientist, Professor Boris B. Khina.
Emails for correspondence: khina_brs@mail.ru
mlk-z@mail.ru
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Registration form for presenting authors
	Presenting author:

First name
	

	Middle name
	

	Last name
	

	Academic degree (title/position) 
	

	Institution/Organization
	

	Full postal address
	

	Phone
	

	Fax
	

	e-mail
	

	Title of the presentation
	

	Co-authors with affiliations (if any)
	


Registration form for co-authors/attendees
	First name
	

	Middle name
	

	Last name
	

	Academic degree (title/position)
	

	Institution/Organization
	

	Full postal address
	

	Phone
	

	Fax
	

	e-mail
	

	I’m a co-author (please tick)
	
	

	Title of the presentation
	

	I plan to attend without a presentation (please tick)
	
	


For a 200 word abstract, see the template below 

For a full-length paper, follow the author’s guide to journal “Nonlinear Phenomena in Complex Systems”: www.j-npcs.org/instructions.html 
The title should be bold and centred
A.B.First*1, C.D.Second2
1 This University, 10 Summer Str., 123450, City1, Country1
2 That Company, 20 Autumn Str., 67890, City2, Country2
* myemail@site.yz
The page size should be A4 (21x29.7 cm) with a 2.5 cm margin all around. The font should be Times New Roman 12 pt for text and title and 11 pt for affiliations and email. The text should be single-spaced, justified left and right without indent. The word count (200 words) includes the title, authors and affiliations. The abstract should contain a brief synopsis of the presentation. 
Русскоязычных авторов просим также представить аннотацию (200 слов) на русском языке по нижеприведенному образцу.

Название
А.Б.Иванов*1, В.Г.Петров2
1 Название первой организации, индекс, адрес, город, страна
2 Название второй организации, индекс, адрес, город, страна
* ivanov@gmail.com
Размер страницы A4 (21x29,7 см), поля 2,5 см со всех сторон. Шрифт Times New Roman 12 pt для заголовка и текста и 11 pt для адреса и электронной почты. Текст печатается через один интервал с выравниванием по левому и правому краю без абзацного отступа. Количество слов (200) включает название доклада, авторов, адреса организаций и текст. Аннотация должна содержать краткий обзор презентации.
